
                                           ,,De ce vreau să joc la echipa Națională?!” 

  Mă numesc, Rusu Roman, sunt elev în clasa a 7-a. Visul meu este unul foarte 

similar cu a altor băieți de seama mea, să joc fotbal la nivel profesional. Sportul 

rege, sport ce îmbină forță, viteză, curaj și foarte mult antrenament. Șansa ca visul 

meu să devină realitate este una foarte mică, pentru că țara noastră nu este atât de 

avansată la fotbal și nu are un trecut foarte strălucit în acest domeniu, de aceea eu 

vreau să joc la echipa Națională și să fac istorie. 

Locuiesc într-un sat foarte mic, care nu are echipă de fotbal și nici antrenor, dar 

avem parte de un teren de fotbal pe măsură, de care toți suntem mulțumiți doar 

atunci când vremea meteorologic este favorabilă, dacă sunt precipitații se face 

noroi, ceea ce nu ne permite să jucăm pentru câteva zile. Toată vara în zilele libere 

ne adunăm pe teren și jucăm din zori până la apus...  

Visul băieților din localitate este să avem un teren amenajat cu iarbă artificială.  

Ar fi foarte bine venite turnee de fotbal cu implicare a echipelor de fotbal U-15. La 

noi în raion se organizează turnee de fotbal doar cu jucători mai mari sau cu vârsta 

de 15 ani. Dacă aici eu nu voi putea juca, cum voi putea eu să ajung la echipa 

Națională de fotbal?  

De fiecare dată când mă uit la meciurile de fotbal a FMF sunt foarte impresionat și 

stau cu sufletul la gură pentru că îi susțin cu toată inima. 

Sper că voi ajunge și eu la nivelul unui jucător profesional, și îmi voi urmări visul.  

Deviza mea ”Oferă șansă visului! ”. 

În 2023 doresc echipei Naționale să plouă cu goluri în poarta echipelor adversare! 


